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Collegevoorstel  
 

Onderwerp beantwoording vragen fractie PvdA over 

ventilatie in schoolgebouwen 

Advies 

Is er een uiterste behandeldatum? 

Hamerstuk 

Ja, 8 september 2020 

Portefeuillehouder A.L. Langius 

Openbaar  Openbaar 

Raadsvoorstel of raadsbrief n.v.t. 

 

Toelichting voor de openbare besluitenlijst: 
De fractie van de PvdA heeft naar aanleiding van de berichten over de rol van ventilatie in 

schoolgebouwen in de verspreiding van Covid-19, vragen gesteld over de ventilatie in de 

schoolgebouwen in de gemeente Almelo. Voldoen deze aan de eisen van het bouwbesluit, welke 

aanpassingen zijn er eventueel nodig en zijn er voldoende financiële middelen voor begroot. Deze 

vragen zijn door het college schriftelijk beantwoord. 

 

Voorgesteld besluit 
1. De vragen van de fractie PvdA over de ventilatie in schoolgebouwen in de gemeente Almelo te 

beantwoorden zoals verwoord in bijgevoegde brief. 

2. De antwoordbrief op Ibabs te plaatsen. 

 

 

Inleiding 
Naar aanleiding van de berichten over de rol van ventilatie in schoolgebouwen in de verspreiding van 

Covid-19 is het de vraag of alle schoolgebouwen in de gemeente Almelo voldoen aan de ventilatie 

eisen van het bouwbesluit. Zo niet, welke maatregelen daarvoor moeten worden genomen èn wie daar 

verantwoordelijk voor is. Op dit moment voldoen niet alle schoolgebouwen aan de ventilatie eisen van 

het bouwbesluit. Vanuit de hoedanigheid als eigenaar zijn de schoolbesturen verantwoordelijk voor het 

binnenklimaat en de ventilatie. De schoolbesturen ontvangen jaarlijks van het Rijk een vergoeding voor 

het onderhoud van de schoolgebouwen. Dit betekent dat de schoolbesturen een budget krijgen om 

zowel het binnen- en buitenonderhoud van de bestaande gebouwen uit te voeren. De schoolbesturen 

pakken deze verantwoordelijkheid ook op en hebben inmiddels de nodige acties ondernomen. Zo 

worden de installaties extra gecheckt en zijn ze bezig met het maken van een scan van de 

schoolgebouwen. Hierbij volgen ze de adviezen van het RIVM. 

 

Beoogd effect 
Via bijgevoegde raadsbrief wordt de raad door het college geïnformeerd over de beantwoording van de 

vragen van de fractie PvdA over de ventilatie in de schoolgebouwen in de gemeente Almelo. 

 

Argumenten voor 
1.1 De fractie van PvdA wordt met deze brief geïnformeerd over de situatie met betrekking tot de 

ventilatie in de schoolgebouwen in de gemeente Almelo. 
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2.1 Door plaatsing op iBabs kunnen de overige fracties ook kennis nemen van de beantwoording 

 

Kanttekeningen 
De verantwoordelijkheid voor de ventilatie in de schoolgebouwen en het treffen van de noodzakelijke 

maatregelen ligt bij de schoolbesturen. Zij moeten de benodigde acties ondernemen en de richtlijnen 

van het RIVM volgen. Indien nodig moeten zij ook hun leerlingen en de ouders informeren over de 

veiligheid en luchtkwaliteit van de schoolgebouwen. Mocht de veiligheid in het gedrang komen dan 

zullen we samen met de schoolbesturen bespreken welke oplossingen mogelijk zijn vanuit ieders eigen 

verantwoordelijkheid. De gemeente is èn blijft dus gesprekspartner voor de schoolbesturen èn houdt 

toezicht op de ontwikkelingen. 

 

De gemeente heeft ook enkele onderwijsgebouwen in eigendom. Ook hiervoor is een onderzoek gestart 

om te bepalen of deze schoolgebouwen voldoen aan de ventilatie eisen. Binnenkort volgt hierover 

duidelijkheid. Indien nodig worden er maatregelen genomen. 

 
Alternatieven 
Niet van toepassing 

 
Kosten, opbrengsten en dekking 
Niet van toepassing 

 
Uitvoering 
Door het nemen van dit besluit zal de uitgaande brief in iBabs worden gezet en komt deze beschikbaar 

voor de leden van de gemeenteraad. 

 

 

Bijlagen 
Uitgaande brief (UIT-2094477) 

INK vragen PvdA (INK-97989) 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- --------- 

Procesinformatie 

 

Intern overleg 
Met de eenheid bedrijfsvoering heeft afstemming plaatsgevonden over de situatie m.b.t. de 

schoolgebouwen in eigendom van de gemeente 

 

Afstemming met portefeuillehouder 

De inhoud van de raadsbrief is met wethouder Langius besproken. Hij is akkoord.  

 

 

Directie-advies 

 

B&W voorstel standaard 

 

Communicatie over het besluit 
- via de uitgaande brief aan de leden van de gemeenteraad 

- regulier (openbaar iBabs) 

 


